

中美珠心算學會檢定服務推廣獎勵辦法

CAAA Assessment Test Promotion and Reward Rules

2012年12月30日

理事會通過施行

Approval by the Board on Dec. 30, 2012

一、依據

中美珠心算學會(以下簡稱本會)為鼓勵會員老師發展推廣成效勉勵學生參加檢定，特訂定本獎勵辦法。

1. Origin

Chinese American Abacus Association (CAAA) encourages member teachers to promote abacus and encourage students to attend assessment test. CAAA sets up the rules for rewards.

二、目的

本會宗旨在於珠心算文化之傳播與推廣，並作為教育文化交流的媒介。而檢定測驗的舉行也是反映我們推廣成果的鏡子，不只是學生由檢定來瞭解他們的程度與進步；檢定的人次、成效也是檢驗本會及老師努力的標竿。期待員老師能就現有基礎鼓勵學生踴躍參加學會檢定測驗。老師的教學與推廣更上一層樓，奠定本會志業發展的新主軸。

2. Purpose

CAAA aims to promote abacus and uses it as a media to help cultural exchange. Assessment test is like a mirror to reflect our result of our promoting abacus. Students can understand their levels and progress through testing. Furthermore, the attendance of assessment test is also a way to reflect teachers and CAAA's result. CAAA hopes members can encourage students to attend CAAA assessment test and to meet CAAA objectives.

三、申請條件

凡為本會會員於當年鼓勵學生參加本會檢定測驗者自動列入申請名單。

3. Application Requirement

CAAA members who encourage students to attend the assessment test will automatically qualify to apply.

四、獎勵

以當年教育委員會決議之核算比例額度頒發獎金。

4. Reward

The reward will be based on the percentage of revenue and determined by Board members.

五、申請及審核

合格會員自動列入申請名單。

教育委員會按當年編列之預算或檢定成果核算獎金基數。

5. Application and Verification

Qualified members will be automatically listed on the application.

The Board members will plan a budget or calculate the rewards based on assessment test financial result.

六、成效

本會得視需要，邀請獲獎勵會員參加研討活動，分享其推廣經驗。

本會得評估計劃成效，決定是否繼續計劃或修正計劃內容。

6. Result

CAAA will invite members to attend a meeting to share their promotional experiences if needed. CAAA will evaluate the result and determine to continue or revise the plan.

七、如有未盡事宜由教育委員會議決議辦理。

7. If the content is not completely covered or discussed, CAAA will have the Board to make a resolution.

八、本辦法經本會理事會通過後實施，修正時亦同。

8. The rules will put into effect with approval of the Board. When an update or revision is made, it will also require an approval.